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Årsmøte i Rossfjordvassdragets grunneierlag 2021 
Torsdag 07.02.21 kl. 17:00 på Høllanes 

 

Saksliste: 

1. Registrering av fremmøtte og fullmakter. 
2. Valg av ordstyrer og sekretær. 
3. Valg av to til å underskrive protokollen. 
4. Godkjenning av dagsorden. 
5. Åpning ved leder. 
6. Styrets årsberetning for 2020 og arbeidsplan 2021. 
7. Fiskekort og priser 2020/2021. 
8. Saker: 

a. Forslag om godkjenning av forvaltningsplan. Sak til årsmøte 2020 
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6. Årsberetning 2020 og plan for 2021 

 

Styret har bestått av følgende personer i 2020: 

Leder                                Anders Hauglid 
Kasserer                                Arne Vestad. 
Sekretær                                Svein Kåre Simonsen.  
Styremedlem                         Stig Jarle Hansen. 
Styremedlem                         Bjørn Kolbeinsen  
Vara medlemmer: 
1.  varamann                          Johnny Larsen. 
2.  varamann                         Per Tore Wikmark. 
Valgkomité:                        
For et år.                              Bjørnar Berntsen 
For to år.                                Tor Arne Selvli 
For tre år                               Mads Rasmussen 
Revisorer:                           
Enstemmig valgt                   Odd Arne Mikalsen. 
Enstemmig valgt                    Roger Solvold. 
 
Styret har siden forrige avholdt 4 styremøter og behandlet 25 saker. 
  
Vi har svart på undersøkelse fra fylkesmannen og vitenskapelig råd for laksefiske (VRL) 
om tilstanden i vassdraget noe som gjøres etter endt sesong hvert år.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Fiskesesongen 2020 

 

 

Det ble solgt kort for 55810,- i 2020, mot 46620 i 2019, så det er en liten oppgang.   

Det ble kun solgt kort på nett, via Inatur, da avtalen med Sport1 opphørte. Styret fant ut 
at det ble solgt så få kort hos forhandler at det ikke var nødvendig å erstatte den. 

Salgsfordeling mellom områder i vassdraget: 

 

 

 

Fiske med storruser i Finnfjordvannet – fangst resultat 2020: 
Rapport fra Espen Brox: 
Satte ut noten 04.07.20 og tok den opp 13.09.20 

Har ringt og sendt SMS/facebook til leder, først med spørsmål om den skulle settes ut, men fikk ikke 
svar. Fikk deretter beskjed gjennom min samboer, av Tore Moheim at den skulle settes ut, derfor satt 
ut sent. 

Når rusa skulle opp, forsøkte jeg igjen å ta kontakt med leder uten hell. Trengte hjelp både til å ta den 
opp og til å få den spylt. Den ligger nå i pallekarmer nede ved vannet her på Nylund, den er ikke spylt! 
Skal den ut i 2021 må den rengjøres før bruk.  

Jeg retter spørsmål til styret ang deres tanker med pukkellaksen som ventes i 2021. Blir det kun ett 
halvhjertet forsøk på noen timer en ettermiddag for å stoppe den slik som i 2019, eller er det utredet 
en langsiktig plan for dette, da vi vet den er forventer i 2021?  

Fangstrapport, se vedlegg 

sesong uke døgn f s fu fd
år ant kg ant kg ant kg ant kg ant kg

2003 43 93,6 9 42,6 3 26,6 601 320,6 16 12,6 32 20 36 21 12 16
2004 32 58,1 6 24,9 1 7 781 420,3 24 19,6 31 2 43 25 0 31
2005 28 52,7 5 21,2 3 23,1 564 277,2 24 17,4 55 23 13 35 16 8
2006 104 251 5 18,6 736 479,3 79 38,2 52 16 26 43 9 16
2007 25 63,3 7 41,8 6 58,1 644 341,4 90 50,1 38
2008 30 62,3 19 83,8 6 46,5 873 489,8 29 19,7 67 6 26 46 5 19
2009 10 17,6 6 35 2 16 528 261,5 7 7,8 50 15 20 28 11 18
2010 42 81,2 25 105,9 9 92,3 971 628 6 2,3 50 8 25 26 8 14
2011 28 40,4 5 22,3 2 19 702 452,3 18 7,3 56 7 13 50 7 12
2012 51 105,2 33 136,3 15 146 954 886,6 54 50,1 64 7 9 42 7 9
2013 106 214,1 34 150,4 12 91,9 971 687,3 35 25,4 109 21 4 74 15 2
2014 47 105,9 8 32,2 591 467 13 9,3 55 17 17 38 15 16
2015 29 59,7 13 52,7 3 27,4 696 513,5 5 3,7 88 5 30 80 4 28
2016 17 32,1 10 57,9 2 18,2 716 573,4 2 4,4 108 7 31 108 7 30
2017 48 104 31 150 7 72 528 413 1 2 165 19 45
2018 16 35 8 37 1 8 533 403 3 1 170 15 56 134 14 54
2019 6 7 9 46 3 25 564 434 2 1 151 22 64 118 17 59
2020 15 27 7 37 6 55 422 397 10 4 159 21 113 103 16 99

Solgte Fiskekort Levert fangtsrapport
sjørøyelaks u 3 kg 3-7 kg over 7 kg sjøaure

Hele vassdraget 29900
Vatna og tidevannselva 16500
Finnfjordvannet(Kun innlandsfiske) 9410
SUM 55810



Lim inn bild  



 
 
 
 
 
Pukkellaks/Russelaks : Det har ikke blitt rapportert eller fanget pukkellaks i 
vassdraget i 2020.  
 
 
Fangstrapportering grunneiere:  

Fangstrapporteringen fra grunneiere kunne vært noe bedre i 2020, her er det solgt 90 
rettighetshaverkort, men bare mottatt 52 fangstrapporter. 

 

Oppsynet 2020 har bestått av følgende personer: 

Stig Jarle Hansen, Leder 
Svein Kåre Simonsen 
Odd Arne Mikalsen 
Svenn Sundquist 
 
Rapport fra oppsynet:  
Det ble utført 25 turer på totalt 46 timer. 
Det ble gjort 6 observasjoner, men ikke gjort beslag i 2020. 
 
 
Dugnader 2020:  

- Brygge, landgang og båt satt ut i Rossfjordvatnet, og båt i Finnfjordvannet 
- 1 Storrusefisket i Finnfjordvatnet. 
- Det har vært utført litt forefallende vedlikehold på bua ved båtutsettet i 

Rossfjordvannet. Montert ny dør og vindu i front. 
- Det har vært produsert nye benker til båtutsettet. 
- Litt skogrydding langs nedre del av lakselva. 

 
Arbeidsåret 2021:  
 

- Oppdater informasjonstavler rundt om i vassdraget, kanskje lage noen flere. 
- Benker rundt om i vassdraget må sjekkes og det må sannsynlig lages nye.. 
- Gapahuken i Hølla må flikkes på. (kanskje mer enn flikkes på) denne holder på å gå av 

fundamentet, stolpene. 
- Rydde kratt langs deler av Lakselva. Grunneieravtaler må gjøres her før saging. 
- Kultivering i Finnfjordvatnet fortsetter som i 2019, det skal fortsatt fiskes med 

storruser i Finnfjordvatnet i sommer. 
- Desinfiseringsstasjonen i Finnfjordvannet må settes ut og ses etter i løpet av sesongen, 

denne er ferdig bygget og står ved båtutsettet i Vassenden. 
- Flytebrygge, landgang og båt settes ut i Finnfjordvatnet, her må det gjøres en avtale 

om flytebrygga med grunneier før dette kan skje. 
- Flytebrygge, landgang og båt settes ut i Vassenden så snart isen går. Flytebryggen må 

også gjøres noen små reparasjoner på.  



- Handicap toalett. Snurredass toalett.. 50 000.- Bare før Toalettet.  Finne ut om det 
finnes midler til dette før å søke etter.  

Det er mange ting å ta tak i og styret har ikke anledning til å rekke over alt dette alene så det 
bør planlegges med noen som kan være «prosjektleder» for noen av prosjektene/dugnaden 
som står på timeplan for 2021. 
 
Videre bør styret jobbe med forvaltningsplanen for hele vassdraget som kom i 2017, denne 
skal godkjennes av fylkesmannen til slutt. Det er i forbindelse med kultivering av 
Finnfjordvatnet laget et utkast til forvaltningsplan for dette arbeidet. 
 
Det er påbegynt jobb med å finne ut om et telleapparat/video overvåking av lakselva er en god 
løsning for vårt vassdrag, dette for å prøve å få en oversikt på hvor mye anadrom fisk som 
kommer opp i elva. Styret har tidligere vært i kontakt med Nordavind utvikling i denne saken 
og det bør jobbes videre med å utferdige en søknad til dette.  
 
 
 
7. Fiskekort  

Fiskekort for rettighetshavere kostet i 2020 200 kr, styret ser ingen grunn til å forandre 
denne i 2021. 

Fiskekort og priser for andre enn rettighetshaverne solgt på scanatura.no i 2018 var slik dere 
ser i tabell nedenfor.  

 Finnfjordvannet (Kun 
innlandsfiske) 

Døgnkort 30          

 Finnfjordvannet (Kun 
innlandsfiske) 

Sesongkort 350          

 Finnfjordvannet (Kun 
innlandsfiske) 

Ukes kort 150          

 Hele vassdraget Døgnkort 150          

 Hele vassdraget 
Førstedagskort 15. juni 
kl 00 - 18:00 

150          

 Hele vassdraget Sesongkort 1000          

 Hele vassdraget Ukes kort 300          

 Vatna og tidevannselva Sesongkort 500          
  

 

 

 



8. Innkomne saker 
 
8a. Forslag om godkjenning av forvaltningsplanen. Sak til årsmøte 2020 som ikke er 
behandlet 

 Hei,  

Forvaltningsplanen for Finnfjordvatnet må settes på sakskartet til årsmøtet i Rossfjordvassdragets 
Grunneierlag, 1. april.  

 Årsmøtet bes gjøre slikt vedtak 

Styret ber årsmøtet i Grunneierlagt vedta Forvaltningsplan 2019 - 2024 for Finnfjordvatnet. 

 Vedlagt forvaltningsplanen. 

 Vennlig hilsen 

Tore Moheim 

Arbeidsgruppe forvaltningsplan 

Rossfjordvassdragets Grunneierlag 

91 74 37 10 

 

Styrets innstilling: Denne saken er ikke behandlet på årsmøte i 2020. Er tilsvarende som sak 
8b., meldt inn som sak for årsmøte 2021. Blir behandlet under 8b. 

 
8b. Forvaltings- og kultiveringsplan for Finnfjordvatnet, 2019 - 2024 

Til 
Årsmøtet i Rossfjordvassdragets Grunneierlag.  
 
Denne saken ble opprinnelig skrevet forut for årsmøtet i 2020. Årsmøtet ble utsatt til 7. 
februar 2021 pga. koronapandemien. Teksten er tilpasset for behandling i 2021. 

 
Til behandling på årsmøtet i Grunneierlaget, 7. februar 2021: 

 
Sak: Forvaltings- og kultiveringsplan for Finnfjordvatnet, 2019 - 2024 

Styret i Rossfjordvassdragets Grunneierlag nedsatte en arbeidsgruppe i april 2018 med 
formål å utarbeide en forvaltningsplan for Finnfjordvatnet. 



Arbeidsgruppe forvaltningsplan 
Arbeidsgruppen består av: 
- Tore Moheim, leder 
- Svein Kåre Simonsen 
- Erlend Winther 
- Håvard Winther. 
 
Formål 
Formålet med å utarbeide en forvaltningsplan er å legge en langsiktig plan for kultivering og 
overvåking av innsjøen, slik at det blir etablert bærekraftige stammer av stedegne fiskearter. 
Kultiveringsarbeidet har som målsetting å oppnå en god balanse mellom antall individer og 
næringstilgang, og skape gode gyteforhold for ørret. 
 
Arter som lever i innsjøen 
- Abbor 
- Røye 
- Skrubbe (ferskvannsflyndre) 
- Trepigget stingsild 
- Ørret 
- Ål. 
Det går opp laks, sjøørret og sjørøye i innsjøen fra Rossfjorden. 
 
Prøvefiske 
Høsten 2018 engasjerte Arbeidsgruppen Runar Kjær fra Finnsnes (mastergrad i ferskvanns-
biologi) til å gjennomføre et prøvefiske i innsjøen. Prøvefisket ble gjennomført i tiden 11. – 
13. oktober, med støtte til feltarbeidet fra arbeidsgruppen. Formålet med prøvefisket er å 
innhente relevant kunnskap om økosystemet i innsjøen som grunnlag for utarbeiding av en 
forvaltningsplan. 
 
Det ble fisket med 18 garn med varierende maskevidde i strandsonen (1-3 meters dyp), på 
mellomdypt vann (10 – 12 meter) og på dypet (25 – 30 meter). I alt 367 fisker (abbor, røye 
og ørret) ble tatt opp. En analyse av prøvefisket vil gi svar på fiskens alder, vekst, kjønns-
modning, næringstilgang og ev. konkurranse mellom artene på næringsdyr. Kjær tok 
fangsten til analyse i et egnet laboratorium på Universitetet i Tromsø. Han utarbeidet en 
rapport fra prøvefisket som var tilgjengelig i april 2019. 
 
Overordnet målsetting 
Etablerte Finnfjordvatnet som et etterspurt sportsfiskevann for lokalbefolkningen og 
tilreisende. 
 
 



Delmål kultivering 
- Redusere abborbestanden 
- Utbedre gytebekker / -elver for ørreten 
- Måle vannkvaliteten 
- Bestandsovervåking 
- En bærekraftig bestandstetthet. 

Økonomi 
Prøvefisket med påfølgende fangstanalyse kostet Grunneierlaget 50 000 kroner til foretaket 
Ferskvannsbiologen Runar Kjær. Det må settes av penger i 2021 og i årene framover til 
utarbeiding og oppfølging av foreslåtte tiltak i forvaltningsplanen. Omfang og beløp må tas 
stilling til år for år i planperioden.   

Det kan søkes om penger i det offentlige virkemiddelapparatet. Erfaringen er imidlertid at 
søker får utbetalt maksimalt 50 % av omsøkt beløp. Ergo må Grunneierlaget selv også bidra  
med penger for å kunne finansiere ulike forvaltningstiltak.  

En måte å delfinansiere gjennomføringen av tiltak i forvaltningsplanen på, er å be grunn-
eierne (ca. 70 eiendommer) om et bidrag på noen hundre kroner som en engangbetaling.  

Informasjon om prøvefisket og forvaltningsplanen  
Grunneierne bes invitert til informasjonsmøte om arbeidet med forvaltningsplanen, i april / 
mai 2021. På møtet vil grunneierne bli informert om rapporten fra prøvefisket. 
 
Vedtak 
Årsmøtet i Rossfjordvassdragets Grunneierlag gir sin tilslutning til og vil støtte arbeidet 
økonomisk med realiseringen av Forvaltnings- og kultiveringsplan for Finnfjordvatnet, 
2019 -2024. Resultatet fra prøvefisket i oktober 2018 er lagt til grunn for det faglige 
innholdet i forvaltningsplanen. 
 
Vedlagt: Forvaltning- og kultiveringsplan for Finnfjordvatnet, 2019 – 2024. 

 

Styrets innstilling: Styre ser denne som en delplan som dekker Finnfjordvannet i 
forvaltningsplanen for Rossfjordvassdraget. Det må jobbes for å få en komplett 
forvaltningsplan for hele Rossfjordvassdraget, som godkjennes av fylkesmannen.  

Videre har styret noen betenkeligheter med nødvendigheten av siv fjerningen i 
Finnfjordvannet. Dette er planlagt utført i et område som det uavklart om det er verneverdig 
arter. Planen bør jobbes videre med der slike avklaringer kommer frem.  



Før det er utarbeidet en forvaltningsplan for Rossfjordvassdraget ønskes det ikke å settes av 
store midler utover kultiveringsfiske/fiskekultivering. Før aktivitet startes må prosjekt være 
full finansiert. 

 

 
8c.  Utbetaling av overskudd til grunneiere for 2020. 

 Styrets innstilling: Det utbetales ikke ut overskudd til grunneierne 

 

8d. Hvordan bekjempe pukkellaks? Er problemet stort i Rossfjordvassdraget? 

Skal vi søke om vi kan bruke stor-ruser for å ta ut pukkellaks? Har vi nok som er 
interessert i å delta?  

 

8e. Fangstrapportering grunneiere. 

Fangstrapporteringen fra grunneiere har over år kunne vært bedre. 

Skal vi bruke Inatur for disse kortene mer? 

Tenker grunneierne at når de ikke har fangst, at de ikke trenger å levere rapport?  

Hvordan skal det da løses? 

 

8f. Hvorfor er Rossfjordvannet stengt for isfiske? 

Det ønskes at styre skal jobbe for at Rossfjordvassdraget åpnes for isfiske. 

Styret innstilling: Det må undersøkes med fylkesmannen om det er mulig å åpne 
Rossfjordvannet for isfiske igjen. 

8g: Forbud mot vannskuter i Rossfjordvassdraget 

Utfordring med desinfeksjon av vannskutere gjør at vannskutere bør forbys brukt i 
Rossfjordvassdraget. 

Styrets innstilling: Styret støtter forslaget 

 

 



9. Regnskap 2020 

10. Budsjett 2021 

11. Valg 

 Valg 2021 
Leder: Anders Salen Hauglid (På valg) 

Kasserer: Arne Vestad (2 år) 

Styremedlem: Bjørn Kolbeinsen (2 år) 

Styremedlem: Stig Jarle Hansen (På valg) 

Sekretær: Svein Kåre Simonsen (På valg) 

Varamedlem: Jonny Larsen (2 år) 

Varamedlem: Per Tore Vikmark (På valg) 

Revisorer:  

1. Odd Arne Mikalsen (På valg) 
2. Roger Solvold (På valg) 

 

Valgkomiteen: 

1. Bjørnar Berntsen 
2. Tor Arne Selvli, leder 
3. Mads Rasmussen 

 

 


